

ОРИГИНАЛЬНЫЕ ИССЛЕДОВАНИЯ

<i>Т.А. Гвозденко, М.В. Антонюк, Т.И. Виткина.</i> К вопросу о патогенетических маркерах экологобусловленных болезней органов дыхания.....	<i>И.Н. Симонова, Л.В. Веремчук,</i>	8
<i>А.П. Бондаренко, О.Е. Троценко, Т.Н. Каравянская, Т.В. Корита.</i> Внутригодовая динамика уровней носительства пневмококка и заболеваемости внебольничной пневмонией в г. Хабаровске в 2015 году.....	<i>В.А. Шмыленко, Т.А. Зайцева, Л.В. Бутакова,</i>	16
<i>Л.В. Бутакова, Р.А. Гладких, О.Е. Троценко, В.П. Молочный, Е.Ю. Сапега, И.Е. Щеголева.</i> Структура острых респираторных вирусных инфекций среди госпитализированных детей города Хабаровска в эпидемический сезон 2015-2016 гг.....	<i>Е.Ю. Сапега,</i>	22
<i>Н.В. Коржова.</i> Фармакоэкономический анализ эффективности антибактериальной терапии нозокомиальной пневмонии....		28
<i>Т.А. Лучникова, О.Б. Приходько.</i> Особенности клинического течения бронхиальной астмы у беременных в зависимости от уровня оксида азота в выдыхаемом воздухе и содержания витамина D в организме.....		35
<i>М.Т. Луценко.</i> Двигательная активность реснитчатого эпителия дыхательных путей у больных бронхиальной астмой.....		40
<i>С.С. Целуйко, С.В. Зиновьев, М.М. Горбунов, Д.П. Решодько.</i> Растворная криоэлектронная микроскопия легких у крыс при холодовом воздействии.....		47
<i>Н.В. Макарова.</i> Сравнительная характеристика почечного кровотока у больных хронической почечной недостаточностью, развившейся вследствие миеломной нефропатии и при первичной нефрологической патологии.....		53

ORIGINAL RESEARCH

<i>T.A. Gvozdenko, I.N. Simonova, M.V. Antonyuk, L.V. Veremchuk, T.I. Vitkina.</i> Pathogenetic markers of ecologically related respiratory diseases	<i>A.P. Bondarenko, O.E. Trotsenko, T.N. Karavyanskaya, T.V. Korita.</i> Annual dynamics of pneumococcal carriage and community-acquired pneumonia incidence in Khabarovsk city in 2015	<i>V.A. Shmylenko, T.A. Zaitseva, L.V. Butakova,</i>
<i>L.V. Butakova, R.A. Gladkikh, O.E. Trotsenko, V.P. Molochniy, E.Yu. Sapega, I.E. Shchegoleva.</i> Structure of acute respiratory viral infections among hospitalized children of Khabarovsk in epidemic season of 2015-2016	<i>N.V. Korzhova.</i> Pharmacoeconomic analysis of the effectiveness of antibiotic therapy of nosocomial pneumonia	<i>E.Yu. Sapega,</i>
<i>T.A. Luchnikova, O.B. Prikhodko.</i> Features of clinical course of asthma in pregnant women depending on the level of exhaled nitrogen oxide and vitamin D in the organism	<i>M.T. Lutsenko.</i> Motion activity of airway ciliated epithelium in patients with asthma	
<i>S.S. Tseluyko, M.M. Gorbunov, S.V. Zinoviev, D.A. Reshodko.</i> Scanning cryo-electron microscopy of rat lung at cold exposure	<i>N.V. Makarova.</i> Comparative characteristics of renal blood flow in patients with chronic renal failure developed as a result of myeloma nephropathy and in primary nephrology pathology	

<i>И.Н.Гориков, М.Т.Луценко, И.А.Андреевская.</i> Способ ранней диагностики угрозы невынашивания при первичной плацентарной недостаточности у женщин с гриппом А(H3N2) в первом триместре беременности.....	59	<i>I.N.Gorikov, M.T.Lutsenko, I.A.Andrievskaya.</i> The method of early diagnostics of the threat of miscarriage under primary placental insufficiency in women with influenza A(H3N2) in the first trimester of pregnancy
<i>Л.Г.Нахамчен, И.Н.Гориков, В.П.Колосов, А.Н.Одиреев, Т.В.Смирнова, Е.И.Карапетян.</i> Изменение уровня цитокинов при обострении хронического простого бронхита, обусловленном вирусом парагриппа 3 типа, у женщин в первом триместре беременности.....	64	<i>L.G.Nakhamchen, I.N.Gorikov, V.P.Kolosov, A.N.Odireev, T.V.Smirnova, E.I.Karapetyan.</i> The changes in cytokins level at the exacerbation of chronic simple bronchitis caused by virus of parainfluenza of the third type in women in the first trimester of pregnancy
<i>И.Н.Гориков, М.Т.Луценко.</i> Ультразвуковая характеристика вилочковой железы у доношенных новорожденных от матерей, перенесших грипп А(H3N2) в первом триместре беременности.....	68	<i>I.N.Gorikov, M.T.Lutsenko.</i> Ultrasound characteristic of thymus gland in mature newborns from mothers with influenza A(H3N2) in the first trimester of pregnancy
<i>Н.А.Ишутина, И.Н.Гориков, И.А.Андреевская.</i> Состояние гепатобилиарной системы у доношенных новорожденных от матерей, перенесших грипп А(H3N2) в первом триместре беременности.....	72	<i>N.A.Ishutina, I.N.Gorikov, I.A.Andrievskaya.</i> The state of hepatobiliary system in term newborns from mothers who suffered influenza virus A(H3N2) in the first trimester of pregnancy
<i>Н.В.Симонова, В.А.Доровских, Р.А.Анохина, Е.Ю.Юртаева, М.А.Штарберг.</i> Пере- кисное окисление липидов печени при тепловом воздействии и введении фитоадаптогенов.....	76	<i>N.V.Simonova, V.A.Dorovskikh, R.A.Anokhina, E.Yu.Yurtaeva, M.A.Shtarberg.</i> Lipid peroxidation of the liver in the conditions of heat exposure and introduction of phytoadaptogens
<i>Е.А.Литовченко, Н.В.Коршунова.</i> Протек- торное влияние смеси адаптогенных продуктов из зверобоя продырявлен- ного и родиолы розовой на теплокров- ный организм при холодовом и тепловом стрессе.....	81	<i>E.A.Litovchenko, N.V.Korshunova.</i> The protective influence of a mixture of adaptogenic products from hypericum perforatum and rhodiola rosea on warm-blooded organism under cold and heat stress
<i>А.В.Лейфа, О.В.Юречко, Л.В.Войтус.</i> Особенности двигательного и психоэмоционального состояния теннисисток в зависимости от уровня их спортивной подготовленности.....	85	<i>A.V.Leyfa, O.V.Yurechko, L.V.Voytus.</i> The features of muscular and psycho-emotional state of tennis players depending on the level of their sports efficiency

<i>B.B. Войцеховский, Ю.С. Ландышев, Н.Д. Гоборов, Е.А. Филатова.</i> Тромбоэм- болия легочной артерии в дебюте на- следственной гематогенной тромбофилии.....	89
---	----

ОБЗОРЫ

<i>П.Ф. Кику, Д.С. Жигаев, Н.С. Шитер, К.М. Сабирова, М.А. Мезентцева.</i> Концеп- ция факторов риска для здоровья насе- ления.....	101
<i>К.Ю. Стокоз, Д.С. Лысяк.</i> История изучения преэклампсии и эклампсии в аку- шерстве.....	110

<i>V.V. Voytsekhovskiy, Yu.S. Landyshев, N.D. Goborov, E.A. Filatova.</i> Pulmonary embolism in the onset of genetic hematogenical thrombophilia	
--	--

REVIEWS

<i>P.F.Kiku, D.S.Gigaev, N.S.Shiter, K.M. Sabirova, M.A.Mezentseva.</i> The concept of risk factors for the health of the population	
<i>K.Yu.Stokoz, D.S.Lysyak.</i> History of study of pre-eclampsia and eclampsia in obstetrics	